
UCHWAŁA NR LV/184/VIII/2022 

RADY OSIEDLA KRZYŻOWNIKI-SMOCHOWICE 

z dnia 14 listopada 2022 r. 

 

 

w sprawie zdalnego trybu obradowania 

 

 

Na podstawie art. 15zzx ust. 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2095 z późniejszymi zmianami) w związku 

z § 25 uchwały nr LXXVI/1148/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 31 sierpnia 2010 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Osiedla Krzyżowniki-Smochowice (Dz. Urz. Woj. Wielk. z 2017 r. poz. 5172), uchwala 

się, co następuje: 

 

 

§ 1 

Rada decyduje o przeprowadzeniu kolejnych sesji w zdalnym trybie obradowania. 

 

§ 2  

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady. 

 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

  

                                                                         Przewodniczący Rady Osiedla 
 
  

                            Przemysław Polcyn 

 

 

 

 

 

 



UZASADNIENIE 

DO PROJEKTU UCHWAŁY 

RADY OSIEDLA KRZYŻOWNIKI-SMOCHOWICE 

  

 

w sprawie zdalnego trybu obradowania  

 

 

W związku z wejściem w życie art. 45 pkt 3 ustawy z dnia 7 października 2022 r.  o zmianie niektórych 

ustaw w celu uproszczenia procedur administracyjnych dla obywateli i przedsiębiorców (Dz. U. z 2022 r., 

poz. 2185), art. 15zzx ust. 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2095 z późniejszymi zmianami) otrzymał 

nowe brzmienie. Dotychczasowa możliwość decydowania o zwoływaniu sesji w trybie zdalnym została 

przeniesiona z kompetencji Przewodniczącego Rady Osiedla na organ stanowiący jednostki pomocniczej 

(Radę Osiedla), co wymaga podjęcia decyzji, w głosowaniu jawnym, przez Radę Osiedla o zdalnym 

trybie obradowania. 

Rada, biorąc pod uwagę sytuację epidemiczną związaną z rozprzestrzenianiem się COVID-19, uznaje 

podjęcie niniejszej uchwały za zasadne.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Osiedla 

 

Przemysław Polcyn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


